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گــروه فرهنگ و هنر- برنامه ای 
تحت عنوان »تاک« با رویکرد امیدبخشی 
و ارائه ایده های موفق به تازگی بر روی 

آنتن شبکه دو قرار گرفته است. اجرای 
این برنامه تلویزیونی بر عهده داریوش 

کاردان است.

این برنامه با موضــوع پرداختن 
به ســبک زندگی ایرانی ـ اسلامی، در 
۲۶ قســمت ۵۰ دقیقه ای تهیه و تولید 

شده که در آن تجربیات و سخنان افراد 
موفق کشورمان در عرصه های هنری، 
پزشکی، اجتماعی و ... توسط خودشان 
بیان می شــود تا مردم با مشــکلات و 
موانعــی که ایــن افراد بــا آن روبه رو 
بوده اند تا به جایگاه فعلی خود برسند، 
آشنا شــوند. مریم السادات نوابی نژاد، 
تهیه کننده برنامه »تاک« در توضیحاتی 
دربــاره این برنامه گفــت: پیش از این 
برنامــه، کارگردانــی برنامه های »ماه 
عســل«، »هــزار داســتان«، »مکث« و 
»محاکات« را بر عهده داشتم اما همیشه 
بــه یک برنامه تلویزیونــی با محتوای 
ســخنرانی های امیدبخش و انگیزشی 
)تدکس( فکر می کردم، درواقع روایتی 
از قصه افرادی که از یک بزنگاه خاصی 
عبور کرده اند و در این مســیر با وجود 
ســختی ها و ناملایمت ها به فتح قله 

موفقیت رسیده اند.
وی خاطرنشان کرد: بعد از برنامه 
»ماه در می زند« شبکه دو سیما، ماه محرم 
و صفر با مضمون قصه های اجتماعی، 
ایده ساخت برنامه ای با روایت تدکس 

TEDx از آدم هــای موفــق در ذهنم 
شکل گرفت. شنیدن راهکارها و اینکه 
برای حال خوبی که دارند چه اقداماتی 
انجــام دادند نیز یکــی از کلیدی ترین 

اهدافی بود که دنبال می کردم.
کارگردان برنامه »تاک« همچنین 
اظهار کرد: شاید برخی از جوانان امروز با 
بهانه هایی به دنبال رفع مسئولیت از خود 
و انداختن کاستی ها به شرایط موجود 
باشــند اما در این برنامه داستان زندگی 
جوانانی را می شنوند که برای رسیدن به 
اهداف و آرزوهایشان با موانعی مواجه 
شــده اند و داستان موفقیت و شکست 
هایشــان با زبانی ساده و صمیمی برای 
بینندگان آموزنده اســت. او ادامه داد: 
هدف »تاک« عــلاوه بر دعوت از افراد 
موفــق در حوزه های مختلف، تاکید بر 
روحیه قوی و پشــتکار آنهاست که با 
هدایت نویسندگان برنامه، لحظه های 
مهم تصمیم گیری و سرنوشت ساز را 
از زبان خودشــان بشنویم. درواقع تاک 

به معنی بالارونده، رشد و تعالی است.
نوابی نژاد همچنین تاکید کرد: در 

هر قســمت از برنامه، دو مهمان داریم 
که در کنار داریوش کاردان، از مجریان 
باسابقه تلویزیون قصه زندگی خود را 
بازگو می کنند و در بسیاری موارد  برخی 
باورهای نادرست را اصلاح می کند. به 
عنوان مثال ما در یکی از قســمت های 
برنامه از یک راهنمای گردشگر دعوت 
کردیم تا نحوه درســت سفر کردن را از 
زبان وی بشنویم. اینکه چگونه می توان 
بــا هزینه های کم ، مکان هایی را برای 
سفرهایمان انتخاب و مدیریت هزینه 
کنیــم و ارائه راهکارهایی که می تواند 
اهمیت سفر را به بسیاری از ما یادآوری 
کند.وی در ادامه صحبت هایش عنوان 

کرد: در واقع مثــال زدن از آدم 
های موفق، مســیر 

راه را به ما نشان 

می دهد و با شــنیدن داســتان زندگی 
اینگونه افراد، هر کســی به زعم خود 
می تواند برداشت های متفاوتی داشته 

باشــد و راه خود را پیدا کند.نوابی نژاد 
در عین حال از تهیه و تولید ویژه برنامه 
»تاک« برای نوروز خبر داد و گفت: در 
ویژه برنامه نوروز ۱۴۰۱ مهمانان برنامه، 
سخنرانی های امیدبخش خود را 
بیــان می کنند و با توجه به حال 
و هوای ایام نــوروز با آن ها 
معاشرت خواهد شد.برنامه 
»تاک« کاری از گروه خانواده 
شبکه دوسیماست که به تهیه 
کنندگی مریم السادات نوابی 
نژاد تهیــه و با اجرای داریوش 
کاردان همــراه اســت. تــاک 
چهارشــنبه ها ســاعت ۲۳ و ۳۰ 
دقیقه به روی آنتن شبکه دو 

می رود.

گروه فرهنگ و هنر- سال ۲۰۲۱ 
با تمام فراز و فرودهایش برای صنعت 
سینما سرانجام به پایان رسید. شرکت 
تحلیل داده گاور اســتریت آنالتیکس 
 )Gower Street Analytics(
چندی پیش گزارشی منتشر کرد که از 
احیای گیشــه جهانی سینما در ۱۲ ماه 
پیش رو حکایت داشت. براساس این 
گزارش، درآمد گیشه جهانی در سال 
۲۰۲۲ در مقایســه با سال ۲۰۲۱ از ۱۹ 
میلیون و ۲۰۰ هزار دلار به ۳۳ میلیارد 
و ۲۰۰ میلیــون دلار افزایش خواهد 
یافت. به همین مناسبت در ادامه نگاهی 
می اندازیم به فیلم های مهمی که انتظار 
می رود با گذشــت دو ســال از شیوع 

ویروس کرونا منجی سینماها باشند.
جیغ

جیــغ )Scream( پنجمیــن 
قســمت از مجموعه فیلم های جیغ 
اســت که پس از نزدیک به ۱۰ ســال 
بــه پرده ســینماها برمی گــردد. این 
فیلــم درباره زن جوانی اســت که به 
زادگاه خود برمی گــردد و در آنجا با 
پرونده های وحشــتناک قتلی مواجه 
می شــود که کار قاتل سریالی نقابدار 
این مجموعه ســینمایی اســت. این 
فیلم اولین فیلم از مجموعه جیغ است 
که توســط وس کریــون کارگردانی 
نمی شــود، این کارگردان آمریکایی 
در ســال ۲۰۱۵ درگذشت. فیلم جیغ 
۵ با بازی ملیسا باررا، میسون گودینگ، 
جنا اورتگا، جک کواید، مارلی شلتون، 
کورتنی کاکس و نیو کمبل، ۱۴ ژانویه 

)۲۴ دی ۱۴۰۰( اکران خواهد شد.
بتمن

بتمن از زمانی که کریستین بیل در 
ســال ۲۰۱۲ شنلش را آویخت دوران 
ســختی را پشــت سرگذاشته است. 
بــازی بن افلــک در این نقش چندان 
تاثیرگذار نبود و افلک پس از مدتی قید 
فیلم بتمنی که قصد ساختنش را داشت 
زد. ماجرا به همین منوال ادامه داشت 
تا این که مت ریوز رابرت پتینســون 
را بــرای ایفای نقــش بتمن انتخاب 
کــرد. ماجراهای این فیلم موردانتظار 
که ۴ مارس ۲۰۲۲ )۱۳ اســفند( روی 
پــرده خواهد رفت، در دومین ســال 
مبارزه با فســاد در شهر گاتهام اتفاق 
می افتد. شــخصیت بتمن در این فیلم 
فسادی را در شهر کشف می کند که به 

خانواده اش ربط دارد.
شهر گمشده

 The( در فیلم شــهر گمشــده
Lost City( ساندرا بولاک در نقش 
یک نویسنده داســتان های عاشقانه 
ظاهر می شود که همراه مدل روی جلد 
کتابش، با بازی چنینگ تیتوم، توسط 
یک میلیــاردر عجیب و غریب ربوده 

می شود. این فیلم اکشن و رمانتیک-
کمــدی در تاریخ ۲۵ مارس ۲۰۲۲ )۵ 
فروردین ۱۴۰۱( روی پرده ســینماها 

خواهد رفت.
بدترین آدم دنیا

فیلم بدترین آدم دنیا به کارگردانی 
یواخیم تریر که اولیــن بار در بخش 
رقابتی هفتاد و چهارمین جشنواره فیلم 
کن به نمایش درآمد یک درام-کمدی 
درباره چهارســال از زندگی یک زن 
جوان اســت که سعی می کند با دوران 
بزرگسالی روبه رو شده و راه خود را در 
مسیر زندگی عشقی و کاری پیدا کند. 
بدترین آدم دنیا محصول کشور نروژ 
است و ۲۵ مارس ۲۰۲۲ )۵ فروردین 

۱۴۰۱( اکران خواهد شد.
مرد شمالی

 The( فیلــم مــرد شــمالی 
Northman( به کارگردانی رابرت 
اگررز و بازی الکساندر اسکاشگورد، 
نیکــول کیدمن، آنیــا تیلور-جوی، 
ایتن هــاوک و ویلم دفو فیلمی مهیج 
درباره یک شــاهزاده است که پس از 

قتل پدرش به دنبال انتقام می رود. این 
فیلم که در ایرلند شمالی فیلمبرداری 
شده، هشتم آوریل ســال ۲۰۲۲ )۱۹ 
فروردین ۱۴۰۱( روی پرده ســینماها 

خواهد رفت.
وزن تحمل ناپذیر استعداد 

عظیم
در فیلــم وزن تحمل ناپذیــر 
 The Unbearable( استعداد عظیم
 )Weight of Massive Talent
کــه بــه کارگردانی تــام گورمیکان 
ساخته می شــود، نیکلاس کیج نقش 
یک نســخه خیالی از خودش را بازی 
می کند که از لحاظ هنری به جایی که 
می خواسته نرسیده و با ورشکستگی 
فاصله ای نــدارد. بنابرایــن مجبور 
می شود پیشــنهاد یک میلیون دلاری 
برای شــرکت در جشن تولد طرفدار 
دوآتیشــه اما خطرناک خود را قبول 
کند. امــا این بازیگر خــوش خیال، 
غافــل از دامی که برایش پهن شــده، 
در این مهمانی مجبور می شــود برای 
نجات جان خود و عزیزانش برخی از 

محبوبترین و معروف ترین نقشهایش 
را بــازی کند. کیج در این فیلم با بازی 
تکه هایی از نقش های قدیمی خود یاد 
فیلم هایی چون تغییر چهره، هواپیمای 
محکومیــن، تــرک لاس وگاس و 
ســرقت در ۶۰ ثانیه را برای مخاطب 
زنده خواهد کرد.این فیلم براســاس 
فیلمنامه ای از کوین اتن ســاخته شده 
و کویــن تورن، نیکلاس کیج و مایک 
نایلون تهیه کنندگان آن هستند. علاوه بر 
کیج، پدرو پاسکال ، شارون هورگان ، 
آلســاندرا ماســتروناردی ، جیکوب 
اســکیپیو، لیلی شــین، نیل پاتریک 
هریس و تیفانی هدیش در این فیلم به 

ایفای نقش خواهند پرداخت.
فیلم وزن تحمل ناپذیر استعداد 
عظیم ۲۲ آوریل )۲ اردیبهشت ۱۴۰۱( 

اکران می شود.
جان ویک 4

چهارمین قســمت از مجموعه 
فیلم های اکشــن جــان ویک با بازی 
کیانو ریوز داســتان قاتل افســانه ای 
فیلم را پی می گیــرد که این بار قصد 

دارد با ســرانی که بــه او خیانت کرده 
و خواستار مرگش هستند مقابله کند 
و از آنها انتقــام بگیرد. این فیلم مورد 
انتظار به کارگردانی چاد استاهلسکی 
و با فیلم نامه ای مشترک به نویسندگی 
شی هتن و مایکل فینچ ساخته شده و 
۲۷ مه ۲۰۲۲ )۶ خرداد ۱۴۰۱( دیدنی 

خواهد شد.
نیترام

فیلــم نیتــرام )Nitram( بــه 
کارگردانی جاستین کورزل استرالیایی 
که با ساخت فیلم هایی چون مکبث و 
شهر برفی شناخته می شود، براساس 
داســتان زندگــی مارتیــن برایانت 
ساخته شده است، یک قاتل معروف 
استرالیایی که در سال ۱۹۹۶ میلادی در 
یک تیراندازی دسته جمعی ۳۵ نفر را 

کشت و ۲۳ نفر را مجروح کرد.
ایــن فیلم کــه بــرای اولین بار 
در بخــش رقابتــی هفتادوچهارمین 
جشــنواره فیلم کن به نمایش درآمد، 
۱۵ ژوئیــه ۲۰۲۲ )۲۵ خرداد ۱۴۰۱( 

اکران سینمایی خواهد شد. 

بلیت بهشت
 Ticket( در فیلم بلیت بهشت
to Paradise(، جولیــا رابرتــز و 
جورج کلونی نقش یک زوج سابق را 
بازی می کنند که برای منصرف کردن 
دخترشــان از ازدواج با غریبه ای که به 
تازگی با او آشــنا شده، به جزیره بالی 
سفر می کنند. این کمدی عاشقانه ۳۰ 
ســپتامبر ۲۰۲۲ )۸ مهر ۱۴۰۱( روی 

پرده سینماها خواهد رفت.  
آواتار 2

جیمــز کامرون پس از یک وقفه 
طولانی بالاخره اولین قسمت از چهار 
دنباله فیلم محبوب آواتار را در ۱۲ ماه 
آینده منتشــر می کند. سم ورثینگتون، 
زویی سالدانا و سیگورنی ویور در این 
فیلم بار دیگر به دنیای پاندورا برگشته 
و کیت وینســلت به جمع شان اضافه 
می شود. این اولین همکاری وینسلت 
و کامــرون پس از فیلــم تایتانیک در 
سال ۱۹۹۷ اســت. آواتار ۲ برای این 
که بتواند جایگاه دومین فیلم پرفروش 
تاریخ ســینما را از قسمت اول آواتار 

بگیرد، باید بیــش از ۲ میلیارد و ۸۵۰ 
میلیون دلار فروش کند. قسمت دوم 
از فیلم علمی تخیلی آواتار ۱۶ دسامبر 
۲۰۲۲ )۲۵ آذر ۱۴۰۱( روی پــرده 

سینماها خواهد رفت.
بابل

دیمین شزل به عنوان جوان ترین 
کارگــردان برنده جایزه اســکار که 
شــاهکارهایی چون ویپلش، لالالند 
و نخستین انســان را در کارنامه دارد، 
فیلم بعدی خود که یک درام تاریخی 
اســت را در سال ۲۰۲۲ اکران خواهد 
کــرد. درباره این فیلم که بابل نام دارد 
جزئیات چندانی منتشــر نشده به جز 
اســامی بازیگرانش: برد پیت، مارگو 
رابی، توبی مگوایر، کاترین واترسون 
و جین اسمارت. تاریخ دقیق اکران این 

فیلم هنوز تایید نشده است.
قاتلان ماه کامل

سه ســال بعد از اکران فیلم مرد 
ایرلندی، مارتین اسکورسیزی با اقتباس 
سینمایی کتاب غیرداستانی دیوید گرن 
 Killers of( با نام قاتلان مــاه کامل
the Flower Moon( بــه دنیــای 
کارگردانی برمی گردد. این فیلم داستان 
تحقیقات دهه ۱۹۲۰ اف بی آی درباره 
چند فقره قتل در قبیله سرخپوســتی 
اوســیج نیشــن در اوکلاهما را دنبال 
می کند و از بازیگــران آن می توان به 
لئوناردو دیکاپریو، رابرت دنیرو، لیلی 
گلداستون و جسی پلمونز اشاره کرد. 
قاتلان ماه کامل در تاریخی نامشخص 
در ســال ۲۰۲۲ روی سرویس پخش 
اینترنتــی اپل تی وی پــلاس اکران 

خواهد شد.

گروه فرهنگ و هنر-تهیه کننده 
فیلم »عروســک« که علیرغم برخی 
تعریــف و تمجیدها به جشــنواره 
فجر راه پیــدا نکرده، با تاکید براینکه 
فیلم خود را با مجوز رســمی دولت 
ســاخته اســت، خطاب بــه رییس 
سازمان سینمایی گفت: ما متاع خوبی 
برای جشــنواره آماده کرده بودیم و 
این عدالت فرهنگی نیســت که به ما 
می گویند فیلمتان خوب است ولی آن 

در جشنواره نمی پذیریم!
»عروســک« ســاخته اصغــر 
یوسفی نژاد اســت که چند سال قبل 
با فیلم »اوِ« در جشــنواره فجر مورد 
توجه قرار گرفــت. این فیلم همانند 
اولین ســاخته یوســفی نژاد در تبریز 
اتفاق می افتد و به زبان ترکی اســت، 
ولی توســط هیات انتخاب چهلمین 
دوره جشنواره فجر رد شد، در حالی 
که برخی اعضای هیات انتخاب آن را 
اثری قابل توجه و مورد پسند دانستند. 
جلیل اکبری صحت - تهیه کننده 
این فیلم - دربــاره آنچه در روزهای 
اخیر بر این فیلم گذشــته،  ابتدا بیان 
کــرد:  به عنوان کســانی که در حوزه 
فرهنگ و هنــر این مملکت فعالیت 
می کنیم بعضی رفتارها را در شــکل 
رفتاری سینمای ایران می توانیم درک 
کنیم ولی بعضی رفتارها را نمی توانیم 

درک کنیم.
او افــزود: مــا یک فیلــم را به 
جشنواره ای که ســال ها در آن فعال 
بودیــم و به آن کمک می کردیم، ارائه 
دادیم و انتظار خاصی هم نداشــتیم. 
تنها انتظار ما ایــن بود که فیلم کامل 
دیده شــود و پــس از آن ممکن بود 
پذیرفته شــود یا نشــود که برای هر 
دو شــرایط آمادگی حرفه ای داشتیم. 
البته بر اســاس بازخوردهای اولیه ی 
خودمان مطمئن بودیم فیلمی در تراز 
سینمای ایران و به لحاظ فنی و کیفی 

و محتوایی، اثری برای مخاطب ایرانی 
ساخته ایم، اما فیلم بپذیرفته نشد و ما 
هم هیچ اعتراضی نسبت به رد شدن آن 
در جشنواره نداریم. گرچه معتقدیم 
با این رد شــدن هم جشــنواره ضرر 
می کند و هم مــا ضرر می کنیم چون 
یکی از ســانس های شلوغ جشنواره 
فجر می توانست متعلق به »عروسک« 

باشد.
وی ادامــه داد: امــا آنچه اتفاق 
افتاده و مسئله ایجاد می کند این است 
که، در شــرایطی که هیچ اعتراضی به 
رد شــدن فیلم نداشــتیم با رفتارها و 
اظهارنظرهای متفاوت، آن هم تقریبا 
از تمــام اعضای هیــات انتخاب به 
صورت مستقیم یاغیرمستقیم روبرو 
شــدیم. اینکه آقای افخمی به عنوان 
یک ســینماگر مقتدر و پیشکسوت، 
فیلــم »عروســک« را حیرت انگیز 
توصیف کردند برای ما مایه مباهات 
است اما دلایلی که در پذیرفته نشدن 
فیلم عنوان شده ما را نگران کرده است 
چرا که در وهله نخست این فیلم یک 
سرمایه اجتماعی و معنوی و نیز برای 
عواملش یک ســرمایه مادی است و 
نگرانیم که این ســرمایه دچار آسیب 

شود. 
اکبری صحــت افزود: من این را 
درک می کنم که ممکن است جشنواره 
به دلیــل ضیق وقت مجوز نمایش را 
نگیرد و بعدا اتفاق دیگری برای فیلم 
بیفتد و پخش شــود، امــا الان روی 
سخنم با رییس سازمان سینمایی است 
که در سخنرانی خود گفتند داعیه دار 
عدالت فرهنگی هستند. آقای خزاعی 
بنده به عنوان ســینماگر این مملکت 
اعتراضی بابت پذیرفته نشــدن فیلم 
»عروسک« در جشنواره ندارم ولی به 
عنوان یک شــهروند این انتظار را از 
شخص شما دارم که پیگیری کنید چه 
شرایطی باعث شد وضعیتی این چنین 

برای فیلمی مثل »عروسک« به وجود 
آید. آیا اینکه گفته می شــود این فیلم 
خوب است ولی در جشنواره نیست، 
با عدالت فرهنگی منافات ندارد؟ شما 
در چند سخنرانی گفتید که پای همه 
سینماگران می ایســتید. من مطمئن 
هستم که شما به حرف های خود فکر 
کرده اید و شخصا به آنچه گفتید اعتقاد 
دارم، حالا خودتان باید ثابت کنید که 
چقدر به حرف هایتان اعتقاد دارید. من 
شــما را به صحبت های خود در دهه 
هشتاد، وقتی که فیلمی ساخته بودید 
و به هر دلیلی دچار مشکل شد ارجاع 
می دهــم. آیا در آن مقطع حس خوبی 
داشــتید؟ آیا در مقام تهیه کننده هیچ 
فعالیتی نکردید؟ آیا شــما نخواستید 
که نهادهای ذیربط به شما کمک کنند 
تا احقاق حق شــود؟ الان به ما گفته 
می شود که فیلم شما خوب است ولی 
بــه دلایلی که در فرصت جشــنواره 
نبوده پذیرفته نشــد، حالا ما باید چه 

کنیم؟
او بــا اشــاره بــه صحبت های 
بهــروز افخمی مبنــی براینکه اصغر 
یوســفی نژاد -کارگردان  فیلم-  گفته 
است همین که شما )افخمی( از فیلم 
خوشــتان آمده برای ما کافی است، 
گفــت:  این حرف درســت بوده اما 

نشــان از تواضع فیلمساز دارد. آقای 
افخمی یکی از اساتید سینمای ایران 
است و وقتی کســی در جایگاه او از 
فیلم تعریف می کند طبیعی اســت که 
سبب خوشــحالی کارگردان اثر شود 
ولی ما علاقمند بودیم مخاطب هم در 
جشــنواره فجر فیلم را ببیند چون ما 
برای این جشــنواره متاع خوبی آماده 

کرده بودیم. 
وی افزود: اعضای محترم هیات 
انتخاب اظهاراتی را مطرح کرده اند از 
جمله غیراســتاندارد بودن زیرنویس 
فیلم، یا اینکه مثلًا دیالوگ ها ســریع 
و تنــد جابجا می شــد. بعضی از این 
مطالب باعث نگرانی است و اگرچه 
نمی خواهم به ســن و ســال اعضای 
محترم هیات انتخاب اشاره کنم چرا 
که بالاخره همه ما در آســتانه ورود به 
سنین بالا هستیم، ولی حداقلِ انتظار 
این است که افراد حاضر در بخش های 
مختلف جشــنواره متناســب با هرم 
جمعیتی جامعه انتخاب شوند.  براین 
اســاس الان باید نگران هیات داوران 
هم باشــیم که ممکن است زیرنویس 
بعضــی فیلم ها را نتوانند بخوانند و یا 
دچار مسائلی از این دست شوند. اگر 
واقعاً مشــکل این چیزهاست، بهتر 
اســت  کسانی انتخاب شــوند که با 

جریان سینمای ایران متناسب باشند 
و تاکیــد می کنم که این موضوع هیچ 

ارتباطی به پیری و جوانی ندارد.
اکبری صحت با بیان اینکه یکی 
از شــاخصه های عدالــت فرهنگی 
شــفافیت و پاسخگویی است، اضافه 
کرد: ما در آکواریوم زندگی نمی کنیم 
 و  اگر مشکلی درباره فیلم وجود دارد 
خیلی راحت می توانستند با خود ما و 
رودر رو صحبت کنند. نه در رسانه ها. 
حال یا ما قانع می شدیم یا آن ها را قانع 
می کردیم. نکته مهم دیگر این اســت 
که تعهد یک مقوله ی دوجانبه است؛ 
یعنی تعهد در سینما نمی تواند فقط از 
ســوی فیلمساز باشد و به معیارهایی 
که به طور مداوم در حال تغییر اســت 
پایبند باشد. فیلمســاز از یک دولت 
مجــوز می گیرد و آن را به فیلم تبدیل 
می کنــد. در مرحلــه ی تولید ممکن 
اســت هزار اتفاق بیفتــد، این دولت 
است که در نقش پدر باید کمک کند 
تا محصول به سرمنزل مقصود برسد. 
هیچ پــدری در اولین روش برخورد 
بــا فرزندش تنبیه و حذف را انتخاب 

نمی کند.
وی در ادامــه اظهــار کرد: آقای 
خزاعــی گفته انــد به فیلمســازان 
شهرســتان ها در راســتای توسعه ی 
عدالــت فرهنگی کمــک می کند. ما 
کســانی که این فیلم »عروســک« را 
تولید کردیم، همه، شهرستانی هستیم 
که حالا دو روز مهمان آقای خزاعی در 
تهران بودیم. یک فیلم در تراز سینمای 
ایران با مجوز ساختیم و هیچ وقت هم 
فکر نکرده و نمی کنیم که نظام عوض 
شده اســت. ما از دولت دوازدهم در 
تلاشی ســخت و طاقت فرسا مجوز 
ســاخت گرفتیم، فیلم را آماده کردیم 
و بــه دولت ســیزدهم ارایه کرده ایم 
که آن ها در جشــنواره نشــان دهند. 
فکر نمی کنیم که وقتی دولت عوض 

شــود همه چیز باید تغییر کند چون 
این خلاف روح قانون است. بنابراین 
اصل حرفم این اســت که در صورت 
بروز مســئله یا مشکل درباره فیلمی، 
مســئولان سینمایی و تمام گروه های 
جشنواره قبل از اینکه وارد دیالوگ با 
رسانه ها شوند باید با فیلمساز صحبت 
کنند تــا او بداند با چه چیزی مواجه 
اســت. وی گفت: ما در شرایطی که 
در ســکوت و بی خبری و بی حاشیه 
فیلم را ساخته بودیم ناگهان با هجوم 
رسانه ای مواجه شــدیم که اتفاقاً در 
جاهایــی به نفع فیلم شــد، اما منافع 
مادی فیلم در کنــار منافع معنوی به 
خطر افتاده اســت. ما مطمئن هستیم 
در شــرایط منصفانه اتفاق بدی برای 
فیلــم رخ نمی دهد. اکبری صحت در 
تکمیل گفته های خود در بخش پایانی 
بیان کرد: پس از اســتقبالی که از فیلم 
قبلی اصغر یوســفی نژاد در جشنواره 
فجر شــد، طبیعی اســت که ساخته 
دوم  او کنجــکاوی برانگیز باشــد و 
جشنواره فجر باید رفتار ثابتی در برابر 
استعدادهایی که کشف می کند داشته 
باشد، اما نه تنها این رفتار را انجام نداده 
بلکه باعث شده نسبت به این فیلمساز 
و حقوق مادی و معنوی او در ســطح 
جامعه سینمایی هجمه صورت بگیرد. 
تنها چیزی که ما در ســینما می دانیم 
این اســت که مسئولان سینمایی باید 
سینما را دوست داشته باشند و نسبت 
به ســینما تعهد داشــته باشند. سینما 
مثــل صنعت و معدن و کشــاورزی 
و ...  نیســت. ســینما اصلًا محصول 
پربازدهی  نیست. سینما محصول عمر 
است. تعهد به ســینما، تعهد به عمر 
نسل هاســت و من احساس می کنم 
دوستانِ مسئول حواسشان نیست که 
ما در سینما هم عمر خود را گذاشته ایم 
و هم خارج از ضوابط و نظام  سینمایی 

کاری نکرده ایم.

داریوش کاردان و اجرای 
یک برنامه انگیزشی 

در تلویزیون
تهیه کننده و کارگردان برنامه "تاک" با تاکید بر اینکه برنامه اش همواره بر روحیه ای قوی

 اشاره دارد از ساخت سری جدید برای ایام نوروز خبر داد.

سال ۲۰۲۲ آبستن کدام آثار سینمایی است؟

»عروسک« متاع خوبی بود اما...
گروه فرهنگ و هنر- مدیرعامل انجمن سینمای جوان گفت: اولویت من 
در انجمن ســینمای جوان، تولید است و با پرداخت بدهی ها، امیدواریم چراغ 

تولید در انجمن را دوباره روشن کنیم.
مهــدی آذرپندار درباره وضعیت فعلــی این انجمن گفت: پورتال تولید 
انجمن سینمای جوان از بهمن سال گذشته به علت کمبود اعتبار و مشکلات 
بودجه ای بســته اســت، اما با اقدامات اخیری که با کمک سازمان سینمایی و 
شخص آقای خزاعی انجام شده، بدهی های انباشته در حال رفع و رجوع است. 
مدیران قبلی هم برای رفع این مشکل بسیار تلاش کردند که امیدواریم در آینده 

خیلی نزدیک نتیجه این تلاش ها را شاهد باشیم.
او در ادامه درباره وضعیت شــوراهای تولیدی بیان کرد: در آینده خیلی 
نزدیــک و زمانی که برخی از این بدهی هــا را پرداخت کنیم، پورتال تولید باز 
می شــود. در این صورت هم شوراهای تولید و هم سیاست های تولیدی ارائه 
خواهند شــد. اعضای شــوراها هم تا حدودی مشخص شده که بعد از انجام 
اقداماتی ذکرشده اعلام خواهد شد. فکر می کنم در روزهای آتی، با حمایتی که 
سازمان سینمایی محقق کرده، قدم مهمی در جهت پرداخت این بدهی ها برمی 
داریم. آذرپندار افزود: زمانی که حدود ۳ تا ۴ میلیارد در حوزه ای مثل فیلم کوتاه 
بدهی وجود دارد، قطعاً اولویت با پرداخت این بدهی ها است. این حوزه اقتصاد 
ضعیفی دارد و آدم های این حوزه با رقم های کوچکی گذران زندگی می کنند. 
رییس انجمن سینمای جوان با بیان اینکه اولویت من در انجمن سینمای 
جــوان »تولید« بوده اســت، توضیح داد: انجمن ســینمای جوان فراگیرترین 
و کارآمدترین مجموعه آموزش ســینمایی کشــور اســت و با وجود اینکه 
آموزشــگاه های سینمایی زیادی با دریافتی های فراوان وجود دارد، خروجی 
آنها اصلا قابل قیاس با این انجمن نیست. صدق این موضوع هم جشنواره فعلی 
فجر اســت که ســه تا از فیلم  اولی های ارائه شده در آن، یا مستقیماً محصول 
دانش آموختگان انجمن سینمای جوان بوده و یا کسانی هستند که که با انجمن 
سینمای جوان فیلم تولید کرده اند. همچنین در حوزه فیلم های غیراولی هم تا 
جایی که سوادم یاری می کند، چهار نفر از فیلمسازان )حسین نمازی، مرتضی 
علی  عباس میرزایی، رضا میرکریمی و کیوان علی محمدی( به نوعی با انجمن 
در ارتباط بوده اند. شــما کدام مجموعه را در حیطه تربیت نیرو میشناســید که 

چنین کارنامه ای داشته باشد؟
او افــزود: با همه این اوصاف من فکر می کنم موفقیت انجمن ســینمای 
جوان در این است که چراغ تولیدش روشن و دریچه های آموزش آن به تولید 
وصل باشــد. آنچه که سیاســت ما در تولید است به زودی ارائه خواهد شد و 
در خصــوص اولویت های تولیدی، برای اولیــن بار اولویت هایمان علاوه بر 
مضامین، ساختاری هم خواهد بود. یعنی با در نظر گرفتن قابلیت های موضوعی 

سعی داریم به بحث های ساختاری هم وارد شویم. 
آذرپندار در پایان گفت: امیدواریم چراغ تولید انجمن سینمای جوان که 
به علت محدودیت های مالی-اعتباری دچار خدشه شده، دوباره روشن شود. 
نگاه آقای خزاعی نیز این اســت که انجمن سینمای جوان دوباره به سال های 
شکوفایی خود، که عمده جامعه فیلم کوتاه نگاهشان در تولید به انجمن سینمای 

جوان بود، برگردد.

چراغ تولید در انجمن سینمای جوان 
روشن می شود ؟

تهیه کننده فیلم مطرح کرد:

هــدف »تاک« علاوه بــر دعوت از افراد موفق در حوزه های مختلــف، تاکید بر روحیه قوی و 
پشــتکار آنهاست که با هدایت نویسندگان برنامه، لحظه های مهم تصمیم گیری و سرنوشت 
ســاز را از زبان خودشــان بشــنویم. درواقع تاک به معنی بالارونده، رشــد و تعالی است.
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